

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JORDAN KUWAIT BANK Date: 26-09-2024 08:56:39 AM Subject: Termination of merger talks	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: البنك الاردني الكويتي التاريخ: 26-09-2024 08:56:39 AM الموضوع: إنهاء المحادثات المتعلقة بمقترح الاندماج
Termination of merger talks between Jordan Kuwait Bank and Bank al Etihad Further to the decision made by the Board of Directors of Jordan Kuwait Bank, which was disclosed on 22/2/2024 regarding the proposed merger between Jordan Kuwait Bank and Bank al Etihad, including undertaking a technical, financial and legal study to assess the feasibility of the merger. Teams from the two banks were formed, including the appointment of external advisers and specialists. The board of directors of Jordan Kuwait Bank has unanimously decided in its meeting No. 8/2024 on 25/9/2024 to amicably terminate merger discussions between the two banks and focus instead on their individual growth strategies and advancement of their independent future plans	إنهاء المحادثات المتعلقة بمقترح الاندماج بين البنك الأردني الكويتي وبنك الاتحاد: لاحقاً لقرار مجلس إدارة البنك الأردني الكويتي الذي سبق الإفصاح عنه بتاريخ 2024/2/22، والمتضمن البدء بإجراء الدراسات الفنية والمالية والقانونية اللازمة لتقييم مقترح الاندماج بين البنك الأردني الكويتي وبنك الاتحاد، تم تشكيل فريقين من كبار التنفيذيين في البنكين، وتعيين استشاريين من المختصين والخبراء لدراسة كافة هذه الجوانب. وقرر مجلس إدارة البنك الأردني الكويتي في جلسته رقم 2024/8 تاريخ 2024/9/25، وبعد التنسيق بين إدارة البنكين، إنهاء محادثات الاندماج ودياً وتركيز كلا البنكين على تنفيذ استراتيجيتهما الخاصة للنمو ومواصلة الخطة المستقبلية المستقلة لكل منهما
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Tareq Abu-Hatab	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Tareq Abu-Hatab